



Chinese School Andover

P. O. Box 870  
Andover, MA 01810

## CSA Student Rules

1. Respect CSA teachers, the school staff members, and other parents and students. Be helpful and friendly to each other.
2. Be on time for school. Notify the teacher if you are going to be absent.
3. Take good care of the school property. Do not touch or use without teacher's permission any school equipment and the Pike school student's belongings. You will have to pay for any damage you cause.
4. Follow classroom rules. Keep the classroom clean and neat. No food or drinks (except water) are allowed in the classroom.
5. Behave appropriately during recess and follow the directions of school staff and parents on duty.
6. Complete your homework on time and give your best effort.
7. Speak Chinese in school whenever you can.
8. Have fun learning Chinese language and culture.

## 安多福中文学校学生守则

1. 安多福中文学校的学生要尊敬老师, 尊敬其它学生和家, 团结友爱, 互帮互助
2. 学生们应按时到校上课, 如有特殊情况须向老师请假.
3. 爱护校内财物及设备, 不要动用或拿取教室内以及校内的任何物品及教学器具, 以及 Pike 学生留在校内的物品. 如有损坏或丢失, 须按价赔偿.
4. 学生要遵守课堂秩序, 举手发言或提问, 保持教室整齐清洁, 不要在教室饮食
5. 课间不要追逐吵闹, 大声喧哗或在楼道里跑动. 要听从值班人员
6. 按时完成老师布置的作业. 尽自己最大努力学习中华文化和语言
7. 尽量多说中文
8. 乐于学习中华文化和语言中

安多福中文学校负责对以上各条的解释。